
Protokół nr 2/2016 

z posiedzenia Rady Osiedla „ Śródmieście – Północ” 

z dnia 22.03. 2016r. 

 

Ad1 / Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie otworzył i powitał członków Rady Przewodniczący Rady Osiedla 

Ireneusz Koczan. Stwierdził, że posiedzenie zostało zwołane prawidłowo oraz 

stwierdził quorum 11 obecnych radnych. 

 

Ad2 / Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian 

do porządku obrad i jego zatwierdzenie. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, który każdy radny otrzymał . 

Zmian do porządku obrad nie zgłoszono. Następnie odbyło się głosowanie nad 

przyjęciem porządku obrad.  

Wynik głosowania : za przyjęciem 11, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Ad3 / Zapoznanie się z protokółem  z posiedzenia Rady Osiedla z dnia 23. 02. 

2016. 

Treść protokółu odczytał sekretarz Dariusz Malec.   

Głosowało 11 radnych, za przyjęciem 11 głosów, wstrzymujących 0, przeciw 0. 

 

# W tym momencie na posiedzenie przyszedł Paweł Widomski. 

 

Ad4 / Sprawozdanie merytoryczne za okres 13.05. 2015r. do 31.12.2015r. 

przedstawił Przewodniczący Koczan. 

Uwag do sprawozdania nie zgłoszono. Następnie odbyło się głosowanie nad 

przyjęciem sprawozdania.  

Głosowało 12 radnych : za przyjęciem 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Ad 5 / Skarbnik Bogdan Widomski odczytał sprawozdanie finansowe za 2015 rok.  

Uwag do sprawozdania nie zgłoszono. Następnie odbyło się głosowanie nad 

przyjęciem sprawozdania.  

Głosowało 12 radnych : za przyjęciem 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 



Ad 6 / Bieżące informacje z działalności Rady przedstawił i odczytał 

przewodniczący I.  Koczan. 

 prośbę od o. Dominikanów w sprawie ufundowania nagrody głównej lub inne 

dofinansowanie festynu Dominikańskiego organizowanego corocznie. 

Zaopiniowano pozytywnie, wysokość kwoty zostanie przydzielona zgodnie z 

Planem budżetowym. 

 odczytał życzenia świąteczne od Straży Miejskiej. 

 zapoznał z zaproszeniem od ZDiTM na spotkanie w sprawie przetargu na 

przebudowę chodnika przy pl. Witosa. 

 na pisemny wniosek Zarządu Rady Osiedla zmieniono  parkowanie przy PL. 

Witosa. 

 rozpatrzenie wniosku o wygaśnięcia mandatu radnej Anny Jurek z przyczyn 

nieusprawiedliwionych nieobecności na posiedzeniach Rady – Przewodniczący 

poinformował wnioskodawcę, że radna A. Jurek w dniu 25. 09. 2015 złożyła 

wniosek o urlopowanie  

i usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniach rady.  

 Przewodniczący zapoznał Radę z wynikami kontroli przeprowadzonej w dniu 

13.10.2015 r. przez Urząd Miejski w Radzie Osiedla. Przebieg kontroli 

przedstawił zastępca przewodniczącego Wiesław Stępkowski. Następnie w 

dyskusji merytorycznej uczestniczyli radni Zofia Mirkiewicz, Wiesław 

Stępkowski, Bogdan Widomski, Ireneusz Koczan. 

 

Podczas dyskusji zawału serca doznał w-ce przewodniczący Wiesław Stępkowski.  

Zebranie zostało przerwane i zakończone bez realizacji pkt. 7 i 8 porządku 

obrad. 

 

Lista obecności, porządek zebrania, sprawozdanie merytoryczne, sprawozdanie 

finansowe w załączeniu 
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